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Abstract (en)
The plug (1) has a thin cylindrical plug wall (5) for electrical connection of a counter plug wall (15) of a counter plug (2). A slot (10) is formed in the
cylindrical plug wall, where the slot runs from an open plug side to the cylindrical plug wall. An embossing (11) is formed in the cylindrical plug wall
in an assembled condition and protrudes in the direction of the counter plug wall. The cylindrical plug wall is elastically bendable, and is pluggable
via the counter plug wall.

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf eine Steckeranordnung mit einem Stecker (1) mit einer zylindrischen Steckerwand (5) zur elektrischen Kontaktierung
eines Gegensteckers (2), wobei die Steckerwand (5) im Verhältnis zur Länge (1) in Steckrichtung dünnwandig genug ausgebildet ist, elastisch
biegbar über eine zylindrische Gegensteckerwand (15) des Gegensteckers (2) oder in eine zylindrische Gegensteckerwand des Gegensteckers
steckbar zu sein.
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